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Z N A J D

Bardzo niewiele zabrak o naszym tenisi-
stom do awansu do 1 ligi. Po pora ce w Gda -
sku 3:7, w sobot  u siebie pokonali rywala 6:4. 

Punkty dla dru yny zdobyli:
Pawe  Piotrowski - 2,5
Zbigniew Kaczmarek - 1,5
Rados aw Malinowski - 1,5

Wojciech Iwasyszyn - 0,5
Pomimo dzisiejszego smutku, zdajemy 

sobie spraw , e by  to dla nas wietny sezon. 
Zabrak o wisienki na torcie.

Dzi kujemy za wsparcie kibiców. Byli-
cie niesamowici.

My mocno wierzymy, e najlepsze dopiero 
przed nami. Ju  zakasujemy r kawy, by za rok 
wróci  mocniejsi. B d cie z nami!

Równie  dzi kujemy za 
niesamowity dwumecz. Za emocje, za nieust -
pliwo  i walk  o ka dy punkt. Gratulacje za 
postaw  i wietn  gr  ca ej dru yny.

red.

- Nie by o jakiego  podzia u na 
specjalno ci, to mia a by  wakacyj-
na przygoda dla uzdolnionych spor-

towo dzieci. Oczywi cie motywem 
przewodnim by a królowa sportu, 
czyli lekkoatletyka 

Skorzystali my z wa-
szych pi knych obiektów, z basenu, 
k pieliska, stadionu. Urz dzili my 
sobie bardzo fajny sp yw kajakowy 
na Pro nie - polecamy wszystkim 
t  atrakcj . 

Przyjazd do Ostrzeszowa trak-
tuj  troch  sentymentalnie, bo kil-
kana cie lat temu przyje d a em tu 
jako zawodnik, a teraz jako trener. 
Tym bardziej mi o wspominam ten 
czas. Wida , e miasto sportowo 
si  rozwija - w porównaniu z tym, 
co by o kiedy , baza sportowa jak 
najbardziej na plus. Przyby a kryta 
p ywalnia, k pielisko funkcjonuje 
nadal, podobnie jak stadion. Po-
wsta o zaplecze w postaci nowych 
boisk, równie  tu, przy szkole, jest 
boisko z bie ni . Poniewa  w pro-
gramie obozu by  sport po czony 
z rekreacj , to z tych wszystkich 
obiektów korzystali my w szerokim 

zakresie. By y te  ró ne-
go rodzaju gry zespo owe, 
jak siatkówka, koszykówka 
czy pi ka no na. Wszyst-
ko to jest potrzebne dla 
rozwoju dzieciaków. Od-
bywa o si  tak e wspólne 
ogl danie meczów ME. 
Mimo e odpoczywali my 
bardzo aktywnie, to i tak 
na wszystko nie starczy o 
czasu, cho by na zwie-
dzanie miasta.

- Ja, w odró nieniu od 
kolegi, nigdy tu nie by em

Wybra em obóz w a nie 
tu, bo z Bydgoszczy nie 
jest a  tak daleko. Je e-
li chodzi o infrastruktur  
sportow , to wszystko, 

czego potrzebowali my, by o. Du e 
wra enie zrobi o na mnie k pieli-
sko - jest w centrum miasta, a za-
razem po ród przyrody, z pi kn  
pla . Mo na si  tu czu  jak na nad 
morzem. W innych miejscowo ciach 
tego nie widzia em.

K.J.


